
Bestyrelsesmøde den 01/11-2018.
Deltagere: Elna, Jan, John og Tom – Afbud fra Erik.

Grønne områder:
 Arbejdet med de grønne områder er nu endelig gjort færdigt i forhold til det 

planlagte i denne omgang.
 Den sidste el af cykelstien forventes at blive gennemført i efteråret 2019.
 Planerne for områderne er følgende:

◦ Plantning af egnede frugttræer på de grønne områder ved P-pladserne.
◦ Oprydning og beplantning på legepladsen.
◦ Halvdelen af bålpladsen – længst mod syd – beplantes med egnet bevoksning.
◦ Den sydligste bom til bålpladsen fjernes efter plantning.
◦ Områderne ved Rødhættevej/Snehvidevej skal holdes bedre i fremtiden.
◦ Det forventes, at der skal plantes buske langs skel ud mod Tørholmsvej for at 

skabe støjdæmpning.
 Tom har kontakt til person, der evt. kan hjælpe med vedligehold og udvikling af de 

grønne områder. I uge 45 er det aftalt, at dialogen fortsætter.

Økonomi:
 Budget blev gennemgået. Der er styr på økonomien, også efter de planlagte 

aktiviteter samt vedligeholdelse ag grønne områder er gennemført. 

Generalforsamling 2019: 
 Datoen er foreløbig fastsat til onsdag den 13/03-2019.
 Stedet ikke valgt, men det kan igen blive Golfcafeen.

Næste møde:
10. januar 2019 kl. 19:00 hos Elna.
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